涉外執法與政策學報

中華民國一一一年五月,第十二期

目 次

犯罪預防措施引發犯罪轉移與效益擴散之文獻分析	1
以災害心理落實「料想中管理」之分析架構及調研設計李宗勳	33
日本職場霸凌問題之初探	69
COVID-19 疫情下外籍移工基本人權之保障 李姵蓉、江世雄	83
從公私協力觀點探討在臺外國人犯罪分析與對策之研究楊基成	107
我國遠洋漁業強迫勞動及人口販運問題初探	139
法律文書語言特性之探究	161

中央警察大學外事警察學系暨研究所 中華民國一一一年五月出版

JOURNAL OF LAW ENFORCEMENT & POLICY INVOLVING FOREIGN AFFAIRS

Volume 12

and Diffusion of Benefits: A Study of Literature Analysis Mon, Wei-Teh	1
Analysis Framework and Survey Design on Utilizing Disaster Psychology to Implement Manage as ExpectedLi, Tzung-Shiun	33
A Preliminary Study on Workplace Bullying in Japan	69
The Protection of Human Rights of Foreign Migrant Workers under the COVID-19	83
Governing a Nexus between Crimes and Foreigners in Taiwan: A 'Public-Private Partnerships' Perspective	107
A Preliminary Study on Forced Labor and Human Trafficking Issues in Taiwanese Distant Fishery	139
A Study on the Linguistic Characteristics of Legal Documents Chiu. Sheng-hsiu & Shen, Yi-sheng	161

Graduate School & Department of Foreign Affairs Police Central Police University Republic of China (Taiwan)

May, 2022